
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Fidesz - Magyar Polgári Párt
Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Miniszter Asszony!

Miért nincsenek még rács mögött a móri mészárosok? Az őrt azonnal, közvetlen közelről
fejbe lőtték, majd kivégezték a többieket is a pult mögött, végül egy sorozatot eresztettek az
ott lévő ügyfelekbe . A holttestek elhelyezkedéséből gyanítható, hogy a fiók vezetője a WC
felé menekült, amikor agyonlőtték . A támadóknak többször is tárat kellett cserélniük. Miért
lőtték az áldozatokat közvetlen közelről, minden valószínűséggel egyes lövéses üzemmódban
egyesével tarkón ? Mit akartak a rablók - akik elpakolták az elöl talált pénzt, hétmillió
forintot, és távoztak, de nem vitték el a páncélszekrényben őrnőtt több tízmilliót, megöltek
mindenkit a bankban, de futni hagyták azokat a járókelőket - vagy fél tucat emberrel
beszéltek - akik szintén felismerhetik őket ? Miért is kellett agyonlőni nyolc embert, amikor
azok életük védelmében nemcsak azt a hétmilliót adták volna oda, hanem azt a 30-40-et is,
amelyet a másik trezor őrzött ? Miért nevezett meg a rendőrség idejekorán két feltételezett
elkövetőt ? Ha az igazi tettesek el akartak menni és volt érvényes úti okmányuk, akkor azt
megtehették.
A szocialista közbiztonság kézrekeríti végre a móri gyilkosokat? Hogy áll a móri mészárlás
ügye?
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Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogy áll a móri mészárlás ügye" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani dr. Lamperth Mónika Miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem.
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